
kære dagbog. 
Idag har været en god dag. 
Fra et par dage siden, meldte mette frederiksen ud, at 
danskere havde gjort et godt stykke arbejde, i forhold 
til det med at være i karantæne. 
Derfor har jeg fået lov til, at komme hjem og se min far 
igen efter mange ugers isolation, hos min mor. 
 
jeg savner at komme i skole og snakke med mine venner 
og ikke bare sidde derhjemme sammen med mine 
forældre og mindre søskende hver dag. i de første dage 
var det fedt med tanken om at vi ikke skulle i skole de 
næste mange uger men så da der var gået et par uger 
kunne jeg godt mærke at det var virkelig kedeligt, bare 
at sidde derhjemme hele dagen. 
 
en anden ting der virkelig har fået mig til at se at 
corona er en alvorlig virus var da vi fik at vide at vores 
konfirmationer var aflyst og rykket til en anden dato. 
 



Jeg håber snart at corona er forbi og vi kan vende 
tilbage til vores normale liv. 


